



ace europe

CERTIFICATE OF LIABILITY INSURANCE

- 1) Name and address of whom this certificate is issued to:

TO WHOM IT MAY CONCERN

- 2) Name and address of Insured:

GENERAL FITTINGS S.r.l.
Via Dei Golgi, 73/75 - 25064 GUSSAGO (BS)

- 3) ACE European Group Ltd (as well as the other Insurance Companies listed in the following coinsurance schedule, if any) are the bearers for the coverages listed below on quota share basis, each Company within but in no case more than the percentage of participation, indicated for each one in the schedule, and with no joint several liability among them:

INSURANCE COMPANY	PERCENTAGE OF PARTECIPATION
ACE EUROPEAN GROUP	1 100%

- 4) POLICY DESCRIPTION:

- a) Policy number: 70236/010109665C
- b) Coverage and limit: Product's liability up to
€ 5.000.000,00 per occurrence and annual aggregate;
- c) Inception date : Midnight December 31,2007
Expiration date : Midnight December 31,2008
- d) Operations: Manufacturer of points in brass and steel for hydraulic use in construction business.
- e) Policy Territory: Worldwide included U.S.A. and CANADA, in connection with products manufactured in Italy.





ace europe

- 5) This certificate or verification of insurance, is not an insurance policy and does not amend extend or alter the coverage afforded by the policy listed herein, notwithstanding any requirement, term or condition of any contract or other document with respect to which this certificate of verification of insurance may be issued or pertain, the insurance afforded by the policy herein is subject to all terms, conditions and exclusions of such policy.

ACE European Group Ltd
Rappresentanza Generale per l'Italia 

Milan, 25 March 2008 - np



ACE European Group Limited
Rappresentanza Generale per l'Italia



ace europe

СЕРТИФИКАТ СТРАХОВАНИЯ ГРАЖДАНСКОЙ ОТВЕТСТВЕННОСТИ.

1. Кому предназначается данный сертификат (Ф.И.О., адрес):

ТЕМ, КОГО ЭТО КАСАЕТСЯ

2. Имя и адрес страхователя:

GENERAL FITTINGS S.r.l. – Via Dei Golgi, 73/75 – 25064 GUSSAGO (BS)

3. Ace European Group Ltd (наравне с прочими страховщиками, указанными в приведенном ниже списке при их наличии) выплачивает страховое возмещение в размере, пропорциональном отношению страховой суммы по заключенному Ace European Group Ltd договору к общей сумме по всем заключенным этим страхователем договорам страхования указанного имущества.

СТРАХОВЩИК	ПРОПОРЦИОНАЛЬНОЕ ОТНОШЕНИЕ
ACE	100%

4. ДАННЫЕ СТРАХОВОГО ПОЛИСА

а) Номер полиса: 70236/010109665C

б) Страховая сумма и сроки выплаты: 5.000.000,00 EUR выплачивается полностью и единовременно;

в) Сроки действия: Дата начала : полночь 31 декабря 2007
Дата истечения : полночь 31 декабря 2008

г) Осуществляемая производственная деятельность: Производитель фитингов из латуни (меди) и стали для использования в гидравлических системах в строительном производстве.

д) Территория, в пределах которой действителен полис: повсеместно, в США и Канаде, применительно к изделиям, произведенным в Италии.

ACE European Group Limited
Rappresentanza Generale per l'Italia

5. Данный сертификат является документом, подтверждающим факт страхования, не являясь при этом страховым полисом; он не изменяет величину объема страховой защиты, предусмотренного указанным в нем полисом; невзирая ни на любое содержащееся в нем требование, срок или условия любого договора или другого документа, к которому может относиться данный сертификат, страховая защита, предусмотренная указанным в нем полисом, является предметом сроков, условий и исключений, предусмотренных указанным полисом.

ACE European Group Limited
Rappresentanza Generale per l'Italia

Милан, 25 марта 2008 - нотариус